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Abstract (en)
In an ampoule (1) for a liquid, which is removed from the ampoule (1) by means of a spray member (8) which has a cone (7) at its end which is to be
introduced into the ampoule neck (2), the inside wall of the ampoule neck (5, 6, 9, 10) has, in the region (9) intended for contact with the cone (7),
a shape which produces a contact along a continuous, circular line which permits the passage of air but not the passage of liquid between the cone
wall and the inside wall of the ampoule neck (5, 6, 9, 10). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Ampulle (1) für eine Flüssigkeit, welche der Ampulle (1) mittels eines Spritzenkörpers (8) entnommen wird, der an seinem in den
Ampullenhals (2) einzuführenden Ende einen Kegel (7) aufweist, hat die Innenwand des Ampullenhalses (5, 6, 9, 10) in dem für die Anlage
des Kegels (7) bestimmten Bereich (9) eine Form, welche eine den Durchtritt von Luft, nicht aber den Durchtritt von Flüssigkeit zwischen der
Kegelwandung und der Innenwand des Ampullenhalses (5,6,9,10) gestattende Anlage längs einer in sich geschlossenen, kreisförmigen Linie ergibt.
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